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Készült: 2024. április  30-án , 17.00-18.30 óra között, 1134 Budapest, Dózsa György út 53. 

szám alatti, Budapesti Honvéd Sportegyesület fő épületében található 1.sz. konferencia 

termében a Honvéd Aurora Sportegyesület 2024. évi beszámoló küldöttközgyűlésén 

elhangzottak lényegi történéséről. 

 

A jelenléti ív alapján (csatolva a jelen jegyzőkönyvhöz)  megállapítást nyert, hogy a 

meghívott (19 fő) küldöttből jelen van 18 fő szavazati jogú küldött, és 5 fő tanácskozási 

joggal van jelen, ezért a küldöttközgyűlés határozatképes. 

 

A küldöttközgyűlést az egyesület társadalmi elnöke, Farkas László nyitotta meg, majd a 

küldöttek megválasztották Marti Györgyöt a HASE ügyvezető elnökét   levezető elnöknek. 

A küldöttközgyűlés Vismeg Katalint választotta jegyzőkönyvvezetőnek és jegyzőkönyv 

hitelesítőnek Lukács Lászlót, az Evezős Szakosztály szakosztályvezetőt, valamint 

Popovicsné Dudás Orsolya Zsuzsannát egyesületi tagot.  

 

Marti György  levezető elnök is köszöntötte a megjelenteket és bejelentette, hogy az 

egyesület alapszabálya szerint napirend kiegészítését kérte az  elnökségtől, de mivel az 

elnökség csak majd a küldöttközgyűlés után fog ülést tartani, ezért nem döntött a napirend 

elfogadásáról, erre való tekintettel kérte a T. Küldöttközgyűlést, hogy a napirend elfogadása 

előtt külön döntsön a Sportegyesületek Országos Szövetségébe (SOSZ) történő belépés 

napirend kiegészítésének tárgyában. 

 

Marti György indokolásként elmondta, hogy a SOSZ a sportegyesületek érdekeit képviselő 

szövetség, mely szervezet tagjai részére támogatást tud nyújtani. Az éves tagdíj mértéke: 

10.000.-Ft/év. Minimum elnyerhető támogatás összege: 500.000.-Ft. 

 

Ezek után Marti György szavazásra terjesztette elő a 8. napirendi pont helyébe 

Sportegyesületek Országos Szövetségébe történő belépés elhatározását, amit a küldöttek 

egyhangú 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett elfogadtak és az alábbi határozatot hozta a 

Küldöttközgyűlés: 

1/2024.(IV.30.) HASE Küldöttközgyűlési határozat 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás 

szavazattal akként határozott, hogy 8. napirendi pontként felveszi  a Sportegyesületek 

Országos Szövetségébe (SOSZ) történő belépés elhatározását. 

 

Marti György bejelentette, hogy 8. napirend miatt az egyebek napirend a 9. pont lesz, majd  

határozathozatal nélküli elfogadásra terjesztette elő a már egységes szerkezetbe foglalt 

alábbi napirendi pontokat:  

 

1. Megnyitó  

2. Levezető elnök, jegyzőkönyvvezető és a jegyzőkönyv hitelesítők megválasztása 

3. 2023. évi szakmai- és pénzügyi beszámoló, Küldöttközgyűlés határozathozatala 

(Farkas László HASE társadalmi elnök) 

4. PK-942-es közhasznúsági jelentés, Küldöttközgyűlés határozathozatala (Farkas  

László HASE társadalmi elnök) 

5. Felügyelő Bizottság jelentése, Küldöttközgyűlés határozathozatala (Nagy László 

Gerő  Felügyelő Bizottság elnöke) 



6. 2024. évi tagdíj megállapítása, Küldöttközgyűlés határozathozatala (Marti György 

HASE ügyvezető elnök) 

7. 2024. évi szakmai- és pénzügyi tervek ismertetése, Küldöttközgyűlés 

határozathozatala (Farkas László HASE társadalmi elnök) 

8. Sportegyesületek Országos Szövetsége civil szervezetbe való belépés elhatározása 

9. Egyebek 

 

A küldöttek egyhangú 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodással elfogadta az előterjesztett 

napirendi pontokat. 

 

Marti György levezető elnök felkérte Farkas László HASE társadalmi elnököt, hogy a 3. 

napirend keretében szóban egészítse ki a 2023. évi szakmai- és pénzügyi beszámolót. 

 

Farkas László elmondta a beszámoló megküldésre került a küldöttek részére és el- és 

kihelyezésre került a HASE honlapjára, ezért azt megismerhették a küldöttek. Erre való 

tekintettel szóban az alábbi kiegészítést terjesztette elő: 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület 11 szakosztályában a tagság létszáma 2023-ban 287 fő, ami 

a tavalyi évhez képest  minimális emelkedést mutat, de inkább stagnál. A tagság nemek 

szerinti aránya eltolódik a férfiak irányába. Tagdíjfizetési fegyelem szakosztályonként 

változó és erősen kifogásolható, amin a jövőben változtatni kell. Az egyesület elsősorban 

szabadidősport tevékenységet folytat és csak 4 szakosztály foglalkozik versenysporttal. HASE 

nem végez utánpótlás nevelést. Az egyesület elnöksége az alapszabállyal összhangban 2023-

ben kettő alkalommal ülésezett. 

 

Az egyesület működését nehezíti, hogy nem rendelkezik saját sportlétesítménnyel, ezért csak 

bérelt ingatlanokban tud sportolási feltételeket biztosítani a tagság részére, ami kedvezőtlen 

hatással van  a működésre. A nehézségek ellenére   az egyesület- és a szakosztályok vezetése 

mindent megtesz a megfelelő sportolási feltételek biztosítása érdekében. 

 

A HASE szakmai irányítását egy 5 fős elnökség látja el. A napi ügyek intézését az ügyvezető 

elnök, valamint a társadalmi elnök végzi. Az egyesület egy fő munkavállalót alkalmaz heti 6 

órás munkaidőben, a pénzügyek, számlák és irodai munkákra. 

  

Az elnök ezek után bemutatta az egyesület gazdálkodását pénzforgalmi szemléleten 

keresztül. 

2023. évi bevételi terv 

 

Tárgy Tervezett bevétel (Ft-ban) Realizált bevétel (Ft-ban) 

Tagdíj/pártolótagdíj 2.000.000.- 2.237.250.- 

14.000.- 

2.251.250.- 

Nevezési díj 1.300.000.- 1.140.000.- 

Pályázatok/költségvetési 

támogatások bevétele 

NEA: 1.500.000.- 

XIII. kerület: 50.000.- 

Egyéb: 0.- 

1.798.000.- 

80.000.- 

Bp. főváros II. ker.: 1.000.000.- 

2.878.000.- 

HOSOSZ 600.000.- 800.000.- 

Szja adó 1% 200.000.- 225.821.- 

Egyéb szolg. bevételek 0.-Ft 510.143.- 

Összesen: 5.650.000.- 7.805.214.-Ft 



Farkas László elmondta, megállapítható, hogy a tervezett, illetve a Küldöttközgyűlés által 

jóváhagyott bevételi tervhez képest jelentős mértékű bevételi növekmény (2.155.214.-Ft)  

realizálódott, ami pozitív hatással volt a 2023. évi gazdálkodásra. 

 

2023. évi kiadások 

 

2023. évi bevétel összege:    7.805.214.-Ft 

2023. évi kiadások összege:   7.921.366.-Ft 

Tárgyévi adózott eredmény    - 116.147.-Ft 

 

A Honvéd Aurora Sportegyesület 13 966 925.-Ft pénzeszköz állománnyal (bank, 

pénztár) zárta az évet. Összevetve a 2023. évi induló (14.334.645.-Ft) pénzeszköz állományt 

és a tárgyévi (2023) záró pénzeszközöket (13 966 925.-Ft), akkor a különbség 367.720.- Ft, 

ami számszakilag több, mint a tárgyévi adózott eredmény (-116.147.-Ft), de ez a 2022. évi 

számlák 2023-ban történő kifizetéséből és az aktív, illetve passzív korrigált pénzmozgás - pl. 

értékcsökkenés - adódik. A 2023. évi bevételek a tervezettől eltérő, pozitív irányú növekedést 

eredményezett, ezzel kompenzálni tudtuk  az infláció miatt megnövekedett  kiadásokat úgy, 

hogy a plusz forrásnak köszönhetően végre tudtuk hajtani minden tervezett  feladatot anélkül, 

hogy az egyesület pénzügyi maradványa jelentősebb csökkenést eredményezett volna. Az 

egyesület a kedvezőtlen inflációs hatások ellenére 2023-ban is tartani tudta a tervezett 

pénzügyi tartalék megtartását, ami a pozitív irányú bevételeknek köszönhető. 

 

Levezető elnök megköszönte az előterjesztést, majd hozzászólásra adott lehetőséget, de 

annak hiányában szavazásra terjesztette elő a 2023. évi szakmai és pénzügyi beszámolót, amit 

az Küldöttek 18 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett jóváhagytak, ezért az alábbi határozat 

született: 
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A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás 

szavazattal akként határozott, hogy  elfogadja  a HASE 2023. évi szakmai- és pénzügyi  

beszámolót. 

Tárgy Tervezett kiadás Ft-ban Realizált kiadás Ft-ban 

Könyvelési szolgáltatás  

(35.000.-Ft/hó) 

420.000.- 450.000.- 

Pályázat/költségvetési 

támogatások felhasználása 

1.500.000.- 2.878.000.- 

HOSOSZ 600.000.- 800.000.- 

XIII. kerület  50.000.- Pályázati soron szerepel a kiadás 

Munkabér/járulék 

(12x50.000.-Ft) 

600.000.- 606.016.- 

Szakosztályok kiadása 2.600.000.- 2.922.829.- 

Egyesület működés (ide 

nem számolva a könyvelési 

és bér/járulék költséget, 

mert azok külön soron 

szerepelnek) 

500.000.- 264.521.-Ft 

Összesen: 5.670.000.- 7.921.366.- 



Levezető elnök felkérte a HASE társadalmi elnökét, hogy terjessze elő az egyesület 

közhasznúsági jelentését. 

 

Az elnök a 4. napirendi pontban szereplő közhasznúsági jelentést szóban az alábbiakkal 

egészítette ki. 

 

Az éves gazdálkodás a közhasznúsági melléklet szerinti szemlélettel: 

A HASE 2023. évi gazdálkodása tekintetében a bevételek és kiadásokat ezer forintban 

megadva: 7.805.- Ft, az összes ráfordítás (kiadás) szintén ezer forintban megadva: 7.921.-Ft, 

amiből közhasznú ráfordítás (kiadás): 7.170.- Ft, aminek az adózás előtti eredménye ezer 

forintban: -116.-Ft.  

Vezető tisztségviselők részére nem történt személyi jellegű kifizetés és természetbeni 

juttatás.   

HASE a 2023. évi gazdálkodás alapján a PK 942-es melléklet értelmében 2023-ban az 

erőforrás ellátottság és a társadalmi támogatottság mutatói közül kettőt – kettőt teljesített, 

ezért megfelel a közhasznúsági feltételeknek.  

Az adózók által a HASE részére felajánlott (tartalékolt) 697.289-Ft adó 1%-ból az egyesület 

2023-ban 225.821.-Ft-ot használt fel, mely összegből  közhasznú  tevékenységre túratérkép 

vásárlásra 2.290.-Ft, Labdarúgópálya bérlés 56.000.-Ft. Éves elektronikus labdarúgó tabella 

szolgáltatás 30.000.-Ft. Teniszpálya bérlés a tagok részére 60.000.-Ft, futóversenyre nevezési 

díj 25.000.-Ft. Ez összesen: 173.290. Ft cél szerinti felhasználása. Működésre: bér jellegű 

kifizetés egy fő munkavállaló részére 38.298.-Ft, utánfutó biztosítási díja 4480.-Ft, telefon 

költség 9.753.-Ft, ami összesen 52.531.-Ft. Az egyesület a tárgyévi felhasználás 23%-át 

költötte működésre és 77 %-át az alapszabály szerinti alapcél szerinti   tevékenységre, 

jellegét tekintve közhasznú tevékenységre. 

Az elnök ezke után tájékoztatta a Küldötteket a központi költségvetési támogatás 

helyzetéről, amely során elmondta, hogy több forrásból érkezett  bevétel. Budapest 

Főváros II. Kerület Önkormányzat az I. Nyílt Amatőr Sakkbajnokság megrendezésére 

1.000.000.-Ft-ot, Budapest, XIII. kerület Önkormányzata, gyorstollaslabda támogatására: 

80.000.-Ft-ot, és NEA pályázati támogatáson az egyesület elnyert  1.798.000.- Ft-ot. 2023-

ban központi költségvetési támogatás összesen: 2. 878.000.-Ft. Az elnyert és nyújtott 

támogatások felhasználásáról szerződés szerint, meghatározott időre elszámolt az 

egyesület. A központi költségvetési támogatás részletes felhasználását a Kiegészítő melléklat 

tartalmazza, ami tételesen bemutatásra került. 

 

Levezető elnök megköszönte az előterjesztést, majd hozzászólásra adott lehetőséget, de 

annak hiányában szavazásra terjesztette elő a Közhasznúsági jelentés (PK 942-es melléklet), 

amit az Küldöttek 18 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett jóváhagytak, ezért az alábbi 

határozat született: 
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A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás 

szavazattal akként határozott, hogy  elfogadja  a HASE 2023.évi  közhasznúsági (PK 942) 

jelentést  és a kiegészítő mellékletet. 

 

Levezető elnök felkérte a HASE Felügyelő Bizottság elnökét jelentése előterjesztését. 



 

Nagy László Gerő FB elnök, jelentése az alábbiakban foglalható össze, de a beszámoló  

teljes terjedelmében a HASE irattárban megtekinthető. 

 

A Felügyelő Bizottság (FB) az elmúlt évben a szabályok adta keretek között tartotta a 

kapcsolatot és végezte ellenőrző munkáját az egyesületben. 

Az Elnökség előterjesztéseit megkapta. Az ügyvezető elnök úr a végzett munkáról és a HASE 

pénzügyi, gazdálkodási tevékenységéről rendszeresen tájékoztatta Felügyelő Bizottságot. A 

sportegyesület éves költségvetés alapján gazdálkodik. Az éves költségvetés jóváhagyása a 

küldöttközgyűlés kizárólagos hatásköre. Az egyesület közhasznú szervezet a gazdálkodása 

során elért eredményét nem osztja fel, azt az Alapszabályában meghatározott tevékenységére 

fordítja, az ebből származó bevételeit és ráfordításait elkülönítetten tartja nyilván. Mindezek 

alapján megállapítható, hogy az Elnökség a HASE-re vonatkozó jogszabályoknak 

megfelelően működik, mindvégig biztosítja a szakosztályok tevékenységét. 

  

A HASE a közhasznú szervezetekre vonatkozó előírásoknak eleget tesz. Szolgáltatásaival 

nem csak a szakosztályok tagjainak, hanem az érdeklődőknek is segítséget nyújtott, 

népszerűsítve a szabadidős sportokat és a természetjárást. Az FB megállapítja, hogy a HASE 

2023. december 31-én fennálló vagyoni-pénzügyi és jövedelmi szóló jelentés jó és a 

sportegyesület tevékenységéről valós képet ad. A bizottság a  gazdasági beszámolót 

részletesnek, jónak tarta. A Felügyelő Bizottság a 2023. évi beszámolót és a HASE 2024. évi 

költségvetését elfogadásra javasolja a T. Küldöttközgyűlés részére. 

 

Levezető elnök megköszönte az FB elnökének  előterjesztést, majd hozzászólásra adott 

lehetőséget, de annak hiányában szavazásra terjesztette elő az FB jelentést, amit az Küldöttek 

18 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett jóváhagytak, ezért az alábbi határozat született: 
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A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás 

szavazattal akként határozott, hogy  elfogadja  a HASE Felügyelő Bizottság jelentését. 

 

A levezető elnök, mint a HASE ügyvezető elnöke a 6. napirendi pontban előterjesztette a 

HASE szakosztályok 2024. évre tervezett tagdíjakat. 

 

Marti György ügyvezető elnök elmondta, hogy a Honvéd Aurora Sportegyesület elnöksége, 

a szakosztályok előterjesztése alapján a 4/2024 (IV.05.) HASE elnökség határozatával az 

alábbi éves tagdíjat javasolja a T. Küldöttközgyűlés részére határozathozatalra: 2024/év/tag: 

Gyorstollaslabda szakosztály: 5000.-Ft, Katonafutók szakosztály: 10.000.-Ft, Kispályás 

labdarúgó szakosztály: 14 000.- Ft, Közelharc-kézitusa szakosztály: 4000.- Ft, Motorcsónak 

szakosztály: 12 000.- Ft, (nyugdíjas: 7000.- Ft/év), Tenisz szakosztály: 12 000.- Ft, 

Természetbarát szakosztály: 3000.- Ft, Tollaslabda szakosztály: 7000.- Ft, Túraevezős 

szakosztály: 10 000.- Ft, Sakk szakosztály: 12. 000.-Ft, Darts szakosztály:12.000.-Ft. 

 

Levezető elnök hozzászólásra adott lehetőséget, de annak hiányában szavazásra terjesztette 

elő a T. Küldöttközgyűlés részére a 2024. év/tag  szakosztályi tagdíjakat, amit az Küldöttek 

18 igen 0 nem és 0 tartózkodás mellett jóváhagytak, ezért az alábbi határozat született: 
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A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás 

szavazattal akként határozott, hogy  2024-ben  HASE szakosztályaiban az alábbi tagdíjakat 

állapítja meg: Gyorstollaslabda szakosztály: 5000.-Ft, Katonafutók szakosztály: 10.000.-Ft, 

Kispályás labdarúgó szakosztály: 14 000.- Ft, Közelharc-kézitusa szakosztály: 4000.- Ft, 

Motorcsónak szakosztály: 12 000.- Ft, (nyugdíjas: 7000.- Ft/év), Tenisz szakosztály: 12 

000.- Ft, Természetbarát szakosztály: 3000.- Ft, Tollaslabda szakosztály: 7000.- Ft, 

Túraevezős szakosztály: 10 000.- Ft, Sakk szakosztály: 12. 000.-Ft, Darts 

szakosztály:12.000.-Ft.  

 

A levezető elnök ezek után felkérte Farkas Lászlót, hogy a 7. napirendi pont szerint 

terjessze elő az egyesület elnöksége által összeállított  2024. évi költségvetési- és kiemelt 

szakmai  tervet. 

 

Farkas László először a 2024. évi költségvetési terv bevételi oldalát mutatta be az 

alábbiak szerint: 

 

Az egyesület 2024. évi bevételek 

2024. eredmény tartalék: 13. 515.510.- Ft. 

 

Tárgy Összeg (Ft) 

Tagdíj, nevezési díj 2.158.000.- 

Nevezési díj 1.300.000.- 

Pályázatok (NEA) 2.541.500.- 

XIII. kerület  170.000.- 

HOSOSZ egyéb sportszolgáltatás 750.000.- 

Adó 1% felhasználása 471.468.- 

Egyéb közhasznú bevétel 335.667.- 

Összesen: 7.726.635.- 

 

Ezek után bemutatta a mérleg tervezett kiadásait az alábbiak szerint: 

 

Az egyesület 2024. évi kiadások 

 

Tárgy Összeg Ft 

Egyesület általános kiadások 2.500.000.- 

NEA pályázat 2.541.500.- 

Szakosztályok 2.500.000.- 

Összesen: 7.541. 500.- 

 

Az elnök elmondta, hogy a NEA pályázat felhasználása a pályázati szerződés szerint 

áthúzódhat 2025. év március 31. napjáig ennek ellenére, mivel éves tervről hoz határozatot a 

T. Küldöttközgyűlés, ezért az elnyert pályázat teljes összege  a 2024. évre került betervezésre. 

 

A 2024. évi gazdálkodás pénzforgalmi szemlélet tükrében  a bevételek (7.726.635.-Ft) és a 

tervezett kiadások (7.541.500.-Ft) különbözete alapján pozitív eredmény (185.135.-Ft) 

várható, ezért  a 2023. évi tartalék, illetve induló: 13.515.510.-Ft, valamint a tervezett 2024. 

évi bevételek összesen 21.242.145.-Ft-ot fog eredményezni, amiből gazdálkodhat az 

egyesület. Tekintettel arra, hogy  kiadásra 7.541.500.- Ft van előirányozva, ezért a 



21.242.145.-Ft összesen forrásból várhatóan 13.700.645.-Ft pénzügyi tartaléka marad az 

egyesületnek. 

 

Az elnök ezek után elmondta, hogy  az egyesület a  tervezett bevételeiből az alábbi alap 

cél szerinti feladatokat kívánja megvalósítani 2024-ben: 

 

- A Honvéd Aurora SE elsődleges közhasznú célja a Magyar Honvédség ellátási körébe 

tartozók és a tagság részére rendszeres, szervezett sportoltatási feltétlek biztosítása.  

- A szakosztályokon belüli, a tagság részére szóló, alapszabályban megfogalmazott 

célszerinti tevékenység elsősorban a rendszeres sportolási feltételek, a szervezett 

edzések, illetve a versenyekre történő felkészülés. 

- Budapest, helyőrség kispályás labdarúgó-bajnokság szervezése 

- Budapest főváros XIII. kerülettel való kapcsolat erősítése.  

- MH Stefánia Kulturális Központ részére biztosított vezetett túrák 

- Túraevezős Szakosztály a nyári időszakban nyílt hétvégék szervezése.  

- Versenysport szakosztályokban (Gyorstollaslabda, darts, sakk) a hazai bajnokságban 

történő indulás és szereplés, továbbá darts és gyorstollaslabda sportágakban 

nemzetközi eredmény elérése külső támogatók bevonásával 

- HASE honlap korszerűsítése, frissítése és működtetése, 

 

A levezető elnök hozzászólásra adott lehetőséget, melynek keretében Kiss Alajos 

Katonafutók szakosztályvezető javasolta, hogy a fő feldatok között szerepeljen a 

szakosztályuk által meghirdetett közösségi futás is. 

 

Farkas László reagálva felvetésre elmondta, hogy a javasolt felhívás kihelyezésre került a 

www.hososz.hu és www.honvedase.hu honlapokra, ezért a fő célok között nem javasolja 

megjeleníteni a programot, mert a többi szakosztályból is csak az a tevékenység került be, 

amelyik közhasznúak és kiemeltek. A szakosztályvezető elfogadta a magyarázatot és 

visszavonta javaslatát egyetértve az indokolással. 
 

A levezető elnök több hozzászólás hiányában szavazásra terjesztette elő  a 2024. évi 

költségvetési- és kiemelt tervet, amit a Küldöttek 18 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 

egyhangúlag elfogadtak, ezért az alábbi határozat született a tárgyban: 
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A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás 

szavazattal akként határozott, hogy  elfogadja a HASE 2024. évi költségvetési tervezet és a 

kiemelet szakmai programot. 

 

A levezető elnök ezek után rátért 8. napirendi pontra, melyben Marti György elmondta, 

hogy a Sportegyesületek Országos Szövetségébe történő belépés bővítheti az egyesület 

bevételi forrásait, mert a SOSZ éves szinten támogatja tagszervezeteit, ami a HASE 

közhasznú tevékenységének arányában kerül megállapításra. Ezzel szemben az éves tagsági 

díj: 10.000.-Ft-ban van megállapítva. 

 

Farkas László kiegészítve Marti úr előterjesztését, elmondta, hogy a SOSZ eredményesebb 

szakmai érdekképviselet és működtetés érdekében törvénymódosításban kezdeményezték  

a Sportegyesületek Országos Szövetségének köztestületté nyilvánítását, ami 2025. január 1-től még 

biztosabb alapokra helyezi a Szövetség tevékenységét, mert mag az Állam a garancia a források 

biztosításra.  

http://www.hososz.hu/
http://www.honvedase.hu/


Ezek után a Levezető elnök hozzászólásra adott lehetőséget, de annak hiányában szavazásra 

terjesztette elő a T. Küldöttközgyűlés részére a Honvéd Aurora Sportegyesület  

Sportegyesületek Országos Szövetségébe történő belépését, amit az Küldöttek 18 igen 0 nem 

és 0 tartózkodás mellett jóváhagytak, ezért a tárgyban az alábbi határozat született: 
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A Honvéd Aurora Sportegyesület küldöttközgyűlése 18 igen, 0  nem és  0 tartózkodás 

szavazattal akként határozott, hogy  a Honvéd Aurora Sportegyesület belép a 

Sportegyesületek Országos Szövetségébe és egyben felhatalmazza az egyesület ügyvezetését 

a belépéssel járó ügyek intézésével. 

 

A levezető elnök a 9. napirendi pontra rátérve felkérte Farkas László HASE társadalmi 

elnököt, hogy tájékoztassa az elnökséget az egyesület dolgairól, melynek keretében az elnök 

elmondta, hogy 2024-ben is az elmúlt évekhez hasonlóan a szakosztályokra építi működését 

az elnökség. A szakosztályok önálló tevékenységet végeznek, amit az alapszabály szerint 

ellenőriz, illetve felügyel az elnökség. 

 

Az elnök felhívta a jelenlévő szakosztályvezetők figyelmét arra, hogy 2025. január 

hónapban tisztújításra kerül sor, ezért már 2024. év végén november, vagy december 

elején szakosztályi gyűléseket kell majd tartani.   
 

Azt követően a Marti György és Farkas László Sándor Miklós leköszönő Katonafutók Szakosztály 

szakosztályvezető részére névre szóló elismerést adtak át, amit Sándor úr távolmaradása okán Kiss 

Alajos szakosztályvezető vett át. 

 

A levezető elnök több napirend hiányában berekesztette az összehívott Küldöttközgyűlést és egy szerény 

állófogadásra és kötetlen beszélgetésre hívta meg a résztvevőket. 

 

K.m.f. 

      

…….……………………………………                     ……………….………………………… 

         Vismeg Katalin s.k.     Marti György s.k. 

      jegyzőkönyv vezető                         levezető  elnök 

 

 

A jegyzőkönyvet hitelesítő tanuk: 

1. Név: Lukács László s.k.         2. Név: Popovicsné Dudás Orsolya Zsuzsanna s.k. 

 

    Cím: ……………………………………  Cím: ……………………………………... 

     

Szig. szám: …………………………….  Szig. szám: ………………………………. 

 

 

   Aláírás: …………………………………  Aláírás: ………………………………….. 


